

Title (en)

BOX WITH A FOLDING CAP, ESPECIALLY FOR CIGARETTES.

Title (de)

KLAPPSCHACHTEL, INSBESONDERE FÜR ZIGARETTEN.

Title (fr)

BOITE A RABAT, NOTAMMENT POUR CIGARETTES.

Publication

EP 0006872 A1 19800123 (DE)

Application

EP 78900041 A 19790130

Priority

- DE 2813390 A 19780328
- DE 7720179 U 19770628

Abstract (en)

[origin: WO7900034A1] In a box with a folding cap, a sleeve (29), which is covered by the cap (17) when the latter is folded back, is formed directly from the one-piece cut-out blank used for making the box. The part of said blank corresponding to the sleeve is formed by cutting out an aperture in the blank, so that the sleeve remains bound to the front wall of the box by lateral strips (30, 31) only. When the sleeve is layed against the inner side of the front wall by Z-folding the lateral strips, the central part of said sleeves is in direct contact with the inner side of the said front wall.

Abstract (fr)

Dans une boite a rabat, un manchon (29), qui est recouvert par le rabat (17) lorsque celui-ci est en position ferme, est issu directement de la piece unique formant l'ebauche de la boite. La partie de l'ebauche constituant le manchon est forme par decoupe d'une fenetre dans ladite ebauche de telle sorte que le manchon ne reste lie a la paroi frontale de la boite que par des bandes laterales (30, 31). Lorsque le manchon est applique contre la face interne de la paroi frontale de la boite par pliage en Z des bandes laterales, la partie centrale du manchon est en contact direct avec la face interne de ladite frontale.

IPC 1-7

B65D 85/10

IPC 8 full level

B65D 85/10 (2006.01); **B65D 5/66** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 85/1045 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LU SE

DOCDB simple family (publication)

WO 7900034 A1 19790125; BE 891153 Q 19820316; DE 2861346 D1 19820128; EP 0006872 A1 19800123; EP 0006872 B1 19811125; US 4236663 A 19801202

DOCDB simple family (application)

DE 7800007 W 19780626; BE 206570 A 19811117; DE 2861346 T 19780626; EP 78900041 A 19790130; US 2256479 A 19790228